
Hämeenlinnan Shakkikerhon esitys Suomen Shakkiliiton 
syyskokoukselle 2020 

  
Suomen Shakki lehteä ei julkaistaisi paperisena enää vuonna 2021. Mikäli päätös tehdään, säästyneet varat 
HämSK ehdottaa käytettäväksi pelaamisen hyväksi (A-lisenssin hinta ja/tai turnausmaksut). 
  
Perusteluja: 
1. Painatus- ja jakelukulut jäävät pois. 
2. Merkittävien kotimaisten kilpailujen seuranta sekä JSM:n kierrosraportit julkaistaan jo nykyisin 
ajantasaisina liiton sivuilla. Näiden uudelleen julkaiseminen paperilla 1-6 kuukauden viipeellä ei tuo 
lisäarvoa. 
3. Muu lehden sisältö kuten artikkelit, kirja-arvostelut, pienoiselämäkerrat, kombit ja tehtävät voidaan 
julkaista internetissä lukijaystävällisemmin kuin paperilehtenä. 
4.Helpottaa aikataulu- ja sisältöongelmia, koska digilehdellä ei ole 68 sivun määrämittaa; julkaistaan vain se, 
mitä on saatu aikaan. 
5.Digilehti alkaa heti tuottaa dataa, mikä lehden sisällössä kiinnostaa. 
6.Palautteen antaminen helpottuu/nopeutuu. 
  
Lisäksi esitämme selvitettäväksi ja huomioitavaksi: 
  

-        Onko mahdollista pienillä kustannuksilla tehdä jonkin verran paperiversiota myyntiin 
tilauksina ja (isompien taajamien) lehtitiskeihin sekä liiton arkistoon. 
-        Digilehdessä tulee olla liiton sivuilla aiemmin julkaisematonta aineistoa. 

 


